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Opening en vaststelling agenda  

Vier leden van het NCad zijn aanwezig, de afwezige leden hebben hun inbreng 

schriftelijk kenbaar gemaakt.  

Tevens zijn de algemeen secretaris, twee medewerkers van het NCad en de 

communicatieadviseur aanwezig.  

Aangezien het quorum voor besluitvorming niet wordt gehaald, zullen de 

agendaonderdelen worden besproken en eventuele besluiten in de NCad 

vergadering van november worden genomen. 

 

 

Mededelingen 

De voorzitter deelt mede dat de twee laatste vergaderingen zullen worden 

voorgezeten door de vicevoorzitter. 

Tevens geeft hij aan dat het NC uit Italië in eerste instantie in het najaar een 

volgende bijeenkomst van het EU netwerk van NC’s zou organiseren. Deze 

bijeenkomst is verschoven naar 18 maart 2020. 

 

Werkzaamheden en bijeenkomsten die mogelijk kunnen raken aan de 

werkzaamheden van het NCad 

Wim deelt mede naar een bijeenkomst te gaan van KU Leuven. Hij zal daar een 

presentatie geven over toegepast onderzoek en onderwijs. Daarbij zal hij tevens 

de transitie naar  proefdiervrij onderzoek aanstippen. 

 

Stavaza nieuw voorzitter 

De algemeen secretaris doet verslag van de gesprekken die hebben 

plaatsgevonden in het kader van de werving voor een nieuwe voorzitter. Na deze 

NCad vergadering zal een draagvlak gesprek plaatsvinden met de beoogde 

kandidaat. 

 

 

Concept briefadvies teenknip 

De aanwezige NCad leden geven aan dat het ethisch afwegingskader nog 

toegevoegd dient te worden. Het belang van het dier versus het belang van de 

onderzoeker dient sterker naar voren te komen. Tevens dient er een 

oplossingsgericht advies aan de minister te worden voorgelegd en technische 

mogelijkheden uit andere sectoren ter overwegingen worden meegegeven.  
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Voortgang Stakeholderconsultaties 

De verantwoordelijke NCad leden geven een toelichting. Aangezien er naast 

kwantitatieve gegevens tevens kwalitatieve gegevens beschikbaar zijn, dient een 

juiste balans gevonden te worden in de gemaakte afwegingen en conclusies. 

Het is van belang om een goede duiding te kunnen maken van hetgeen in de 

interviews naar voren is gekomen om daarbij de voornaamste trends weer te 

kunnen geven. Om persoonlijke kleuring te voorkomen zullen twee personen de 

samenvattingen van de interviews screenen.  Een van de doelen van de 

stakeholderconsultaties is om in gesprek te zijn en de goede ideeën van 

stakeholders mee te nemen in een meerjarenplanning. Het is derhalve belangrijk 

de stakeholders te informeren over de conclusies die  uit de consultaties zijn 

gedestilleerd. De conclusies zullen in de vergadering van november worden 

besproken, waarna de stakeholders hierover middels mail worden geïnformeerd. 

Er wordt voor een volgende vergadering een voorstel opgesteld van een 

materialiteitsmatrix waarin de waarden die uit de interviews naar voren zijn 

gekomen, zijn verwerkt. Om te komen tot een integrated report zal het 

ondersteunend bureau de verschillende processtappen in een tijdslijn vormgeven.  

 

 

Invulling thema’s jaarplan 

Er wordt een aantal suggesties gedaan om toe te voegen aan de werkzaamheden 

voor 2020 en verder, zoals een advies over quality control op het gebied van 

fundamenteel onderzoek, verbinding met het RIVM, nieuw op te starten 

streefbeelden en een strategisch communicatieplan waarbij de uitsplitsing naar 

doelgroepen en kanalen zal worden gemaakt. In de NCad vergadering van 

november zal een eerste concept van het strategisch communicatieplan worden 

voorgelegd. Tevens komt de suggestie naar voren om kennis op het gebied van de 

3 V’s te vergroten.  Het jaarplan voor 2020 betreft een update van het jaarplan 

2019 en zal een voorlopig jaarplan betreffen met de disclaimer  dat na de Heidag 

een definitie meerjarenplan zal worden opges 

teld.  

 

 

TPI gerelateerd:  

- Accordering rol NCad streefbeelden 

Het document is de vorige vergadering voorgelegd aan de NCad leden. Op basis 

van schriftelijke input is het stuk aangepast en ligt nu voor ter accordering. Met 

een kleine toevoeging is het document vastgesteld. 

 

- Visual van een streefbeeld 

De visual is gedeeld in de kerngroep van Transitie Proefdiervrije Innovatie (TPI) 

De rol van het NCad in het kader van streefbeelden roept geen vragen meer op 

vanuit TPI. Het is uiteraard goed om elkaar te blijven informeren over op te 

starten streefbeelden.  

 

 

Actielijst 

Herplaatsing  

Een medewerker van het NCad geeft een toelichting. Er is inmiddels een datum 

gevonden waarop de werkgroep die destijds de COP’s heeft opgesteld, bij elkaar 

zal komen om te bekijken wat de stand van zaken is met betrekking tot de 
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implementatie van het advies. Tevens zal besproken worden op welke wijze het 

advies verder kan worden uitgerold en waar eventuele barrières liggen. 

 

Foetaal kalverserum 

Het verantwoordelijke NCad lid geeft een toelichting. De definitieve spreektekst 

voor de animatie is vastgesteld en in de vergadering van november zal een 

concept briefadvies worden voorgelegd. 

 

Zebravissen 

Het verantwoordelijke NCad lid geeft een toelichting. Het FELASA rapport over 

zebravissen is inmiddels gepubliceerd en de verantwoordelijke NCad leden hebben  

samen met de medewerker van het NCad bekeken of er doublures zijn met 

hetgeen in de werkgroep is besproken. Er blijkt een gedeeltelijke overlap te zijn, 

echter genotypering, huisvesting en de handelswijze van genotypering zijn niet 

voldoende belicht. Tevens zal het onderwerp verrijking van de leefomgeving van 

de zebravis worden meegenomen. 

 

WC11 

De vraag ligt voor op welke wijze het NCad het onderwerp streefbeelden aan het 

voetlicht kan brengen. Naast het huren van een stand zal een medewerker van 

het NCad trachten aan te sluiten bij een sessie over Educatie en training. 

 

Verslag vorige vergadering 

Eventuele aanpassingen worden schriftelijk doorgegeven. 

 

Rondvraag 

De voorzitter vraagt naar de stand van zaken omtrent de organisatie van het 

jubileumsymposium. Er is een reminder gestuurd naar de genodigden en volgende 

week zal de inschrijving worden opgesteld voor het brede veld.  


